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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 16. 

 

2023. gada 20. septembrī.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Rihards Gorkšs, Dace Cīrule, Ints Vancāns.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, Auditore Viktorija Belova, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda 

Zaķe, Kultūras darba koordinators Ēriks Laime – Babris, Izglītības procesu atbalsta vadītāja 

Vera Kļaviņa,  Galvenais speciālists izglītības jautājumos Monika Daļecka, Galvenais 

saimniecības vadītājs Aivars Balodis. 

 

Baldones kultūras centra vadītāja Ieva Upeniece. 

Baložu pilsētas kultūras nama direktore Ilze Reinholce.  

 

Pieaicinātās personas - LELB Katlakalna Draudzes priekšnieks Dzintars Štāls. 

 

 

Citi deputāti – Edgars Brigmanis.  

 

Darba kārtība 

 

1. Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu jaunā 

redakcijā;  

2. Par Ķekavas pilsētas ģerboni;  

3. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. 

gada 12. novembra iepirkuma līgumā;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri;  

5. Informatīvs - Apkopojums par speciālo un iekļaujošo izglītību 2022./2023.m.g., 

turpmākās attīstības vajadzības;  

6. Informatīvs  - Par darba grupas ziņojumu un reorganizācijas plānu;  

7. Informatīvs - Par transporta piešķiršanu 23. septembrī  LELB Katlakalna Draudzei 
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Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa aicina izslēgt no darba kārtības vienu 

jautājumu - Par Baldones estrādes '' Vanagkalni'', Vanagkalnu iela 50, Baldone, Ķekavas 

novads, cenrāža apstiprināšanu, jo tas tiks izskatīts pirmajā darba kārtības jautājumā.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ēriks Laime - 

Babris, Dace Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Romanovska aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas - 

Izslēgt no darba kārtības 3.jautājumu, jo tas ir iekļauts otrajā DK jautājumā, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, 

Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts, un I. Romanovska aicina balsot par koriģēto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Ints Vancāns), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 20. septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu 

jaunā redakcijā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:07:22) 

 

Par jautājumu ziņo Ēriks Laime-Babris. Atbilstoši Ķekavas novada domes 2021. gada 6. 

oktobra sēdes lēmumam “Par centralizētas grāmatvedības uzskaites izveidošanu Ķekavas 

novada pašvaldībā”, no 2022. gada 1. janvāra visas Ķekavas novada pašvaldības iestādes ir 

iekļautas novada pašvaldības centralizētajā grāmatvedībā, līdz ar ko Ķekavas novada kultūras 

centri reģistrēti Valsts ieņēmumu dienesta nodokļu maksātāju reģistrā. Ķekavas novada 

kultūras centu maksas pakalpojumu cenrāži ir izstrādāti atbilstoši normatīvo tiesību aktu 

regulējumam un maksas pakalpojumu cenas ir aprēķinātas proporcionāli kultūras centru 

izdevumiem, sniedzot cenrādī noteiktos maksas pakalpojumus. Baldones estrādei -'' 

Vanagkalni'', Vanagkalnu iela 50, Baldone, nav bijis izstrādāts cenrādis. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ēriks Laime - 

Babris, Ilze Reinholce, Ieva Upeniece, Linda Zaķe, Dace Cīrule.  

 

Debašu sadaļā izsakās – Dace Cīrule.  
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Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pievienot cenrāžu aprēķinus klāt izskatāmā jautājuma kartiņai rītdienas apvienoto 

komitejas sēdei, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Precizēt visus kultūras centru cenrāžus, Baldones Vanagkalna estrādes cenrādi, 

atbilstoši komitejā runātajam, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada kultūras centru maksas pakalpojumu cenrāžu apstiprināšanu 

jaunā redakcijā, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par Ķekavas pilsētas ģerboni 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:20:30) 

 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Simbolikas komisijā 2023.gada janvārī atsākās 

intensīvs darbs pie Ķekavas pilsētas ģerboņu, karoga variantu izstrādes. Simbolikas komisija 

izvēlējās trīs iespējamos ģerboņa skiču variantus un lēma tos nosūtīt konsultācijai Valsts 

heraldikas komisijai, kas atbalstīja divus no trīs iesniegtajiem skiču variantiem (Nr.9 un Nr.23), 

ko nodot sabiedriskajai apspriešanai. Simbolikas komisija 13.04.2023. sēdē nolēma rīkot 

klātienes balsošanu par diviem ģerboņa metiem (Nr.9 un Nr.23), dodot iespēju iedzīvotājiem 

iesaistīties lēmuma pieņemšanas procesā, organizējot Ķekavas pilsētas ģerboņu svinīgo 

balsošanas atklāšanu, klātesot māksliniekiem, kā arī pilsētas svētku laikā informācijas teltī 

balsošanu. Balsošana par Ķekavas pilsētas ģerboni ilga piecas dienas no 13.06.2023. līdz 

17.06.2023. Sabiedriskās balsošanas laikā tika saņemti 962 balsojumi, no kuriem, pēc 

apkopošanas, 960 tika atzīti par derīgiem, bet 2 par nederīgiem. Par Ķekavas pilsētas ģerboņa 

skici Nr.9 (mākoņgriezums) tika saņemtas 735 balsis, par skici Nr.23 (aplis) saņemtas 225 

balsis. 
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Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Ineta Romanovska. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas pilsētas ģerboni, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. gada 

12. novembra iepirkuma līgumā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:30:20) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Ķekavas novada dome 2023. gada 30. augustā pieņēma 

lēmumu “Par ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 

2020. gada 12. novembra iepirkuma līgumā. Veicot grozījumus Līgumā ar Lēmumu, ir 

mainījusies 3.1.punkta numerācija un nepieciešams papildināt 3.1.punktu ar 

3.1.6.apakšpunktu, nosakot cenu Sociālās aprūpes centra “Baldone” klientam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Vera Kļaviņa. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. 

gada 12. novembra iepirkuma līgumā, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 



5 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:35:10) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Izvērtējot Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu 

uzturēšanas izmaksu atbilstību Ministru kabineta 2016.gada 28.jūnija noteikumiem Nr.418 

„Kārtība, kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem 

pakalpojumiem”, konstatēts, ka 2023.gada 1.septembrī Ķekavas novada pašvaldības izglītības 

iestādēs, salīdzinot ar 2023.gada 1.janvāri, ir mainījies audzēkņu skaits, kā rezultātā ir 

nepieciešams precizēt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izmaksu 

tāmes, atbilstoši audzēkņu skaitam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Dace Cīrule, Vera Kļaviņa. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju 

precizēšanu norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

5. Informatīvs - Apkopojums par speciālo un iekļaujošo izglītību 2022./2023.m.g., 

turpmākās attīstības vajadzības 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:38:05) 

 

Par jautājumu ziņo Monika Daļecka. Prezentē apkopojumu par speciālo un iekļaujošo izglītību 

2022./2023.m.g., turpmākās attīstības vajadzības. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks,  Monika Daļecka, Linda Zaķe, Ineta 

Romanovska. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai un Izglītības, kultūras un sporta pārvaldei īstenot, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Rihards Gorkšs, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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6. Informatīvs  - Par darba grupas ziņojumu un reorganizācijas plānu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:56:20) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Belova. Ir izstrādāts pašvaldības aģentūras „Ķekavas novada 

pašvaldības sporta aģentūra”  un Baldones sporta kompleksa darbinieku amatu klasifikācijas 

katalogs jaunizveidotajā iestādē “Ķekavas novada Sporta centrs”un finansiālās ietekmes 

aprēķins nākamajam gadam. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule, Viktorija Belova, Ineta Romanovska, Edgars 

Brigmanis.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:55  līdz plkst. 17:00.   
 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Ņemot vērā darba grupas darbā paustos viedokļus, izanalizējot tās rezultātus, lai 

ekonomētu pašvaldības finanšu un administratīvos resursus, sagatavot uz nākamo IKS 

komiteju, 2023.gada 5.aprīļa Domes lēmuma Nr.26 "Par Ķekavas novada pašvaldības 

iestādes “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada pašvaldības aģentūras 

“Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra” apvienošanu, uz apvienojamo iestāžu 

bāzes izveidojot jaunu iestādi" grozījumus, paredzot Baldones sporta kompleksa 

pievienošanu Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai kā jaunu struktūrvienību, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Pret" – 1 

(Ineta Romanovska), "Atturas" – 2 (Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), "Nepiedalās" – 

nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai un nodot izpilddirektorei, Ķekavas novada Sporta aģentūrai un 

Baldones sporta kompleksam izpildei, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

3. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Ievērot likumu,reorganizējot vai likvidējot pašvaldības aģentūru, pašvaldības dome 

izvērtē tās izveidošanas, reorganizēšanas vai likvidēšanas nepieciešamību atkarībā no 

lietderīguma, efektivitātes un citiem Valsts pārvaldes iekārtas likumā noteiktajiem 

pamatprincipiem, pievienot ziņojumu izskatāmajiem dokumentiem nākamajā IKS 

komitejā, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Romanovska, Rihards Gorkšs), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Priekšlikums no Daces Cīrules–  

Papildināt amatu sarakstu, 

 

Amats Slodze Alga 

Vieglatlētikas treneris 
bērniem (Ķekavā) 

0,61 789 

Vieglatlētikas treneris 
bērniem (Baložos) 

0,61 789 

Vieglatlētikas treneris 
bērniem (Rāmavā) 

0,61 789 

Trenažieru zāles 
instruktors (Ķekavā) 

0,75 970 

Senioru grupas aerobikas 
treneris (Ķekavā) 

0,16 207 

Senioru grupas aerobikas 
treneris (Baložos) 

0,16 207 

Senioru grupas aerobikas 
treneris (Rāmavā) 

0,16 207 

Sporta organizators 
personām ar kustību 
traucējumiem  

1 1405 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ints Vancāns, 

Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

7. Informatīvs - Par transporta piešķiršanu 23. septembrī  LELB Katlakalna Draudzei 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.02:44:53) 

 

Par jautājumu ziņo Aivars Balodis. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no Katlakalna Draudzes 

ar lūgumu rast iespēju finansiāli/tehniski (piešķirot autobusu uz 23.septembri) atbalstīt 

projekta “Dvēseles ritmi. Fricis Bārda” kultūrvēsturisko ekspedīciju uz Friča Bārdas dzimtas 

mājām “Rumbiņos” projekta izrādīšanai Dzejas dienās, kurā iesaistīti novada iedzīvotāji un 

kas vienlaikus būs ne tikai kultūrvēsturisks, bet arī Ķekavas novadu popularizējošs pasākums. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Ineta Romanovska, Ēriks Laime – Babris, Dzintars Štāls, 

Dace Cīrule, Linda Zaķe, Jolanta Jansone. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atbalstīt vēstules nosūtīšanu draudzei, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Rihards Gorkšs), "Pret" – 1 (Dace Cīrule), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 

nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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2. Priekšlikums no Dace Cīrule–  

Atbalstīt transporta izmaksas no IKS pārvaldes budžeta, 

Atklāti balsojot ar 1 balsi "Par" (Dace Cīrule), "Pret" – 1 (Rihards Gorkšs), "Atturas" 

– 3 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Ints Vancāns), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Noraidīt priekšlikumu. 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst.17:26 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


